
Ivica Dačić u Jutarnjem programu TV Pink 
ponedeljak, 05. maj 2014.

Predsednik Socijalističke partije Srbije i ministar spoljnih poslova Ivica Dačić gostujući u
Jutarnjem programu TV Pink rekao je da je vreme za značajne promene u stranci, kao odgovor
na trenutnu političku situaciju.
  
"Mislim da je reforma stanke najvažniji odgovor na novu političku situaciju u kojoj se svi zajedno
nalazimo. Socijalistička partija Srbije je preživela politički cunami, za razliku od nekih drugih
partija, ali ona mora da traži svoje mesto, i zato je vreme da se razmišlja i o programskoj,
kadrovskoj i organizacionoj reformi", istakao je Dačić.

Na pitanje o navodima u pojedinim medijima da su mogući kandidati za potpredsednike SPS
Aleksandar Antić i Branko Ružić, Dačić je odgovorio da je u ovom trenutku teško govoriti i o
tome ko će biti predsednik i da još nije odlučio da li će se i sam kandidovati.

Upitan da li će predstavnici koalicionih partnera socijalista PUPS i JS ostati na čelu pojedinih
javnih preduzeća, Dačić je odgovorio da nije bitno ko je u javnim preduzećima i da bi na tim
mestima trebalo da bude onaj ko to zaslužuje.

Dačić je dodao da su "po političkom dogovoru našoj koaliciji pripala tri člana vlada i svi su iz
redova SPS", da JS nije bila zainteresovana da ima člana vlade i da je sa PUPS-om postignut
dogovor, da ni oni nemaju svog člana.

Međutim, prema njegovim rečima, to ne znači da te stranke ne učestvuju u radu vlade i imaće
svoje predstavnike, državne sekretare i pomoćnike u oblastima gde misle da mogu najviše da
pomognu.

Ministar spoljnih poslova Ivica Dačić izjavio je da je cilj današnje posete evropskog komesara
za proširenje Štefana Filea Beogradu da se u narednom periodu što više ubrzaju evropske
integracije.

"Pregovarački proces je dug i mukotrpan, a nama je u interesu da on bude što brži i da bude s
druge strane i kvalitetan, što znači da možemo ne samo da otvorimo, nego i da brzo zatvorimo
određena poglavlja", rekao je Dačić.
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Dačić je rekao da je potrebno sagledati dokle se stiglo u skrinzima i da se očekuje da neka
poglavlja budu otvorena do kraja godine, a da u prvoj polovini sledeće godine budu otvorena
najteža poglavlja 23 i 24.

"Do kraja godine, mi smo uložili maksimalne napore, da budu otvorena neka druga poglavlja,
kao što je poglavlje 32 ili poglavlje 35", najavio je Dačić.

Dačić je istakao da ga raduje što su visoka predstavnica EU Ketrin Ešton i File posetili Srbiju
odmah posle formiranja vlade, ističući da je sačekao Filea, koji je stigao prošle noći i da je sa
njim već razgovarao o regionalnim pitanjima i perspektivi pregovora.

Srbija će do 2018. godine biti u institucionalnom smislu spremna za članstvo u EU, potvrdio je
Dačić i najavio da će se u sredu i četvrtak u Solunu, povodom desete godišnjice Solunske
agende, odnosno proširenja EU na zapadni Balkan, održati skup kojem će prisustvovati File i
svi ministri spoljnih poslova zapadnog Balkana.

Na pitanje novinara o novom parlamentu koji će dobiti Evropa, Dačić je odgovorio da File i
Ešton najverovatnije neće ostati na funkcijama koje sada obavljaju i da se još ne zna još ko će
biti na njihovim mestima, što znači "da ćemo dobiti nove pregovarače", a da će se dijalog
nastaviti i posle izbora nove vlade.
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